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PROTOKOtr- NR VIII / 11
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 30 czerwca2ol l roku w Centrum Kultury w Jqdrzejowie"

O gcrclzirrii: i{}'i" P,'r.*odnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady VIII sesii
Rady Mic' lskicj w' . l  gclrzelow ie.

Przcr,vodnicz4cy powital zaproszonych go6ci, radnych, burmistrza, naczelnik6w Urzqdu
Mie.jskiego. kierorvnikiiw .iednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych

na obradl .
Przcwodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest l8 radnych; Przewodniczqcy

I{acly stwicrdzil qr.rorr,rm prawomocne do podejmowania uchwal.
Przer,vodniczEc,v zglosil kandydaturE radnego Roberla Kruka na sekretarza obrad. Radny Kruk

q'yrazil zgodq.
I{ada Mieiska w .lEdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego Roberta Kruka na sekretarza

obrad.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e w dniu 25 czerwca
2011 roktr Stowarzyszenie Soltysow Ziemi Kieleckiej zorganizowalo XVII lazd soltys6w z terenlr
Wo.jewodztwa SwiEtokrzyskiego. W zje1dzie uczestniczylo okolo 300 350 os6b, w tym

dw.urrastoosobowa delegacja z Gminy Jqdrzej6w. W dniach 25 - 26 czerwca odbyl siq turniej
soltys6w. I mie.jsce zajgla Pani Halina MySliriska - KuSmierz - soltys wsi Mnich6w i otrzymaia dla

sotectw,a Mnich6w nagrodE w wysokoSci 20 000 zl ufundowanq przez Urzqd Marszalkowski
u'Kielcach. otrzymala r6wnie2 nagrodq Burmistrza Miasta Jqdrzejowa w kwocie 1500 zl. Ponadto
,,i,yr6znieni zostali soltysi :

/ Pan Leopold Spr"rto - soltys Przqslawia,
r Pani Elzbieta Jemiola - soltys Cierna Zaszosia,
/ Pan .larn Dziopa -soltys Ksi42e - Skroniowa.
Nagrocla llunnistrza Miasta Jgdrzejowa dla ka2dego z Wrolnionych soltys6w wynosiia 600 zl.

Poniervaz z przyazyn obiektywnych Pan Leopold Sputo nie m6gl byc obecny na zjeLdzie i odebrai
rragrody Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pan Pawel Blaszkiewicz oraz Burmistrz
Miasta.lEdrzejowa Pan Marcin Piszczek wrgczyli Panu Leopoldowi Sputo nagrody.

A d . 2 .
Nic zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powotanie sekretarza obrad.
2. Przy.jqcie porz4dku obrad.
3. Przyjpcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytat'ia i interpelacje radnych.
5. Sprarvozdauie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Infbrmacj a o realizacji uchwal rady z poprzedniej sesji.
7. l]chwala w sprawie wyrailenia zgody na sprzedaZ w drodze bezprzetargowej zabudowanej

nieruchomoSci komunalnej poloZonej w Jqdrzejowie przy ulicy KoScielnej.
8. Uclrwata w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoSci

konrLrnalnc j .
9. Uclrwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci

kornunalnej .
10. Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania

bud2etu miasta i gminy JEdrzej6w za20l0 rok.



1 1. Uchwala w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta JEdrzejowa absolutorium za2010 rok.
12. Uchwala w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowafl i kierunk6w zagospodarowania

przestrzennego miasta i gminy JEdrzejow.
13. Uchwala w sprawie przyst4pienia Miasta i Gminy JEdrzej6w do Regionalnej Organizacji

Tury stycznej Woj ew6 dztw a SwiEtokrzyskie go.
14. LJchnalrr t r;rrawie okreSlenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajqd dla

dyrektororr" r,nrcedyrektor6w oraz nauczycieli pelniqcych obowi4zki w ich zastqpstwie,
ustalenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajqi nauczycieli realizujqcych
w ramach stosunku pracy obowi4zki okreSlone dla stanowisk o r62nym tygodniowym
obowi4zkowym wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru
godzin zajqd pedagog6w, psycholog6w, logoped6w w plac6wkach oSwiatowych
prowadzon y ch pr zez Gminq Jgdrzej 6w.

15. LJchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na20l1 rok.
16. Rozpatrzenie rvynikow przeprowadzonej przez KomisjE Rewizyjn4 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie. kontroli Gminnego Zespotru Obslugi Szk6l i Przedszkoli pod kqtem dowozu
dzieci do szkol.

I 7. Przyjqcie wniosk6w pokontrolnych.
18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy ro2ne.
20"'ZamkniEcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr VII/I I z dnia26 map 201 1 roku.

Protok6l zostal przyj pty.

A d . 4 .
1. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e w 2009 roku skladala interpelacjE o doSwietlenie

l4cznika ulic Ogrodowej i Jana Pawla II. Dostala odpowiedz,2e trzeba zrobic projekt i uzyskac
pozwolenie na budowg. Radna pyta, kto o ten projekt i o pozwolenie na budowg ma wyst4pi6.
Tam jest bardzo niebezpieczme. PruyjeZdZa mlodzie? na wakacje, pije tam i narkotyzuje siE -

bylo to nawet opisane w prasie.
2. Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze ostatnro ukazal siq artykul na temat bezpieczeristwa,

Ksigdza Dziekana Jerzego Siwca pod tytulem,,Gdzie jest Policja, gdzie iest Straz Miejska".
Dziekanowi nie rcz robili krzywdg: rozebrali ogrodzenie, powycinali kable na scenie. Byl
okres. ze chlopcy kupili sobie poloneza, postawili u ksiqdza przed sam4 bramq do koSciola
i r,vieczorami tam pili, a pijani zaczeprali mlodzieZ. Po interwencjach radnej Stra2 Miejska
odnalazla wlaSciciela. Radna uwala, 2e tak nie moze dalej by"; bezpreczenstwo jest
najwazniejsze i powinni sig wszyscy zalo wziqc. Radna jest w Komisji Budzetu i prosila, zeby
wiqcej rozmawiai na temat porz4dku i bezpieczeristwa, bo to jest dla naszego miasta bardzo
wazne.

3. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e radni dostali ofertg na lato. Nie ma ani jednego
punktu dotycz4cego amfiteatru. M\odzieL sig domaga dyskotek. Dlaczego nie mozna czegoS
dla tej mlodzie|y zrobic, tylko wszystko jest robione w Domu Kultury?

1. Radna Janina Szreniawa prosi, aby Burmistrz zainteresowal sig parkiem 700 - Lecia. Dzieci
narzekajqna brudne lawki i na brud w parku. Nie ma monitoringu w parku, a prawie w kazd4
sobotq s4tam wesela.

5. Radny Adam Czajor powiedzial, ze Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego
zajmowala .siq na posiedzeniu w poniedzialek sprawq bezpieczenstwa na parkingu za
koSciolem Sw. Trojcy. Wnioski zostaly zlo\one do Burmistrza. Poniewa? to bylo w ostatni
poniedziatek, wiEc nie oczekuje dziS odpowiedzi. Komisja zastanawiala siQ nad
zamontowaniem tam monitoringu.



b . Radrry Grzegorz KuSmierz poprosil o zamontowanie w Szkole Podstawowej w Skroniowie
tablic do gry w koszyk6wkE. Tam sqpostumenty, ale stare tablice byty zardzewiale.
Radny Robert Kruk w zwiqzku z trwajqcym remontem ul. Przypkowskiego zapytal, czy
Burmistrz ma jak4s koncepcjE zagospodarowania parku i skweru pomigdzy ul. G6rn4
a Dygasiriskiego.

8. Radn1, \{arct 7.ygan w zwiEzku z remontem zabytkowego budynku naprzeciw UrzEdu
Mie.iskiego tapytal. czy sqmo2liwoSci wplywu ze strony Urzgdu b4dz innych urzEd6w na to,
aby elewacja miala sw6j stary ksztalt.

9. Radr-ry Adam Czajor w zwi4zku z remontem ul. Przypkowskiego powiedzial, ze odcinek
przechodzqcy przez tory do ul. G6rnej zostaje ,,bezpaflski". Radny pyta, czy me mo2na przy
okazji remontu zrobtc na tym odcinku krawqznika i chodnika, chocra2 po jednej stronie.

10. Radny Teodor Kot zapytal, czy uda sig w tym roku zrealizowac zadante ,,przebudowa
zbiornika w Mnichowie". Radny rozmawial z pracownikami Wydzialu Rolnictwa; s4 na etapie
zbierania zgloszeh na wykonanie dokumentacji technicznej. Procedura jest doSi dluga. Cty
zadanie r:da siE zrealizowad w tym roku? Mieszkafcy po wiosennych roztopach sq zalewani,
s4 podtapiane ujgcia wodne, szamba itd.

A d . 5 .
Iladna Janina Szreniawa poprosila o wyjaSnienie, o jakie dzialki chodzi w punkcie 24 a

Intbrrnacj i. . ..
Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze s4 to dzialki, na kt6rych bEdzie budowana

kanalizacja, polozone w pasie drogowym.
Wiqcej uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miEdzy sesjami nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacjr o rcahzacji uchwal rady z poprzednich sesji.

A d . 7 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczyial uzasadnienie do projektu uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e poniewaz uzasadnienie
zostalo podpisane przez niego, chcialby tytulem wstEpu przypomnie6,2e wiqkszoSci radnych temat
te.j sprzedazy jest znany od wielu lat. Kilkoro z radnych spotkalo siE po raz pierwszy z tE tematyk4.
W r-rzgodnieniu z Burmistrzem PrzewodnrczEcy Rady przygotowal projekt tej uchwaly,Zeby odbyla
siq prrbliczna debata r Zeby Rada miala okazjE zapoznania sig ze wszystkimi materialami, kt6re
zostaly przekazane radnym. W przekonaniu Przewodnicz4cego Rady dzierZawca ma prawo ubiegac
siq o sprzeda|bezprzetargow4: spelnia dwa podstawowe warunki ustawowe, czyli jest dzierzawc4
na okres powyZej l0 lat i zabudowal nieruchomoS6 na podstawie pozwolenia na budowE. Na Komisji
Br.rdzetu. kt6rei Pan Blaszkrewiczjest czlonkiem, Naczelnik Abramowicz na pytanie, czy zakahdym
ra'zem wykonui4c prace budowlane Pan Bolwiriski uzyskal zgodq Burmistrza odpowiedzial
twierdzqco. Dzierlawca spelnia warunki, dlatego Przewodniczqcy uwala za zasadne przedstawienie
dziS Radzie do glosowania projektu uchwaly. Zgodme z zapisem w uzasadnieniu kwestia dotyczy
br"rdowy czESci hotelarskiej oraz mo2liwoS6 dalszego rozwoju kolejnego przedsigbiorcy. W okolicy tej
rrieruchomoSci wszystko juz jest posprzedawane. Je1eh Rada nie bqdzie wspierai lokalnych
przedsiqbiorcow i nie bgdzie stwarzal warunk6w dla ich rozwoju przelo2y siE to na wzrost
bezrobocia. Rozw6j przedsiEbiorczoSci to gl6wnie tworzenie nowych miejsc pracy.

Radny Marek 7.ygan zwrocll uwagq, ze w materiaiach jest opinia prawna mecenasa Zagaly
z grudnia 2009 roku. W tej opinii s4 wymienione trzy punkty na poczqtku, natomiast nie ma

.jednoznacznej odpowiedzi dotycz4cej tego konkretnego przypadku. Opinie w sprawie dw6ch
kole.inych przypadk6w m6wi4 o mo2liwoSci sprzeda2y. Radny pyta, czy to podsumowanie jest



zgodne z prawem i czy Rada mo?e to sprzeda6 w trybie bezprzetargowym, czy nie moZe. Drug4
spraw4jest cena sprzedaLy.Kto bpdzie robil wyceng?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ustawa m6wi jasno: cena sprzedaLy me moze
byc nrasza niz cena wynikaj4ca z operatu szacunkowego. Operaty s4 zlecane rzeczoznawcom
maj4cym uprawnienia, z listy wojewody. Odbywa sig to w drodze przetargu lub postqpowania ponizej
14 000 euro n zaicznoSci od zam6wienia. Co do pierwszego pytania, nale?y pamigtai, ze opinia
wyciana przez mecenasa dotyczyla pewnej konkretnej sytuacji, gdzie sprawa byla rozpatrywana
en bloc trzech podmiot6w ubiegajEcych siq o sprzeda2 w trybie bezprzetargowym. Taka byla
mozliwoSc odpowiedzi i takiej mecenas udzielil.

Radca Prawny UrzEdu Miejskiego Wieslaw Zagala powiedzial:
- Ja u, te.f sprawie nie zmienilem poglqd6w. Odk4d tutaj jestem sprawa ta iuL trzecr raz iest
plzedmiotem obrad na komisjach i na Radzie Miejskiej. W mojej ocenie jest brak podstaw prawnych
do tego. b1, rada tak4 uchwalE mogla podj46. Nie mogq siq zgodzi6 z pogl4dem jednej pani radnej.
kt6ra nrowi. ze rada moze wszystko. Rada dziala w okreSlonych ramach prawnych, musi przestrzegac
obowi4zu.i4cych przepis6w, do tego zostala powolana. Jest to paristwo prawa, a nie pafstwo
bezprawia. Wracaj4c do szczegolow: kiedy byly trzy wnioski o sprzedaZ w drodze bezprzetargowej
wyraznie zaznaczylem, 2e tam, gdzie zostala zawarta umowa dzierhawy r dzier2awca wybudowal
od podstaw na podstawie pozwolenia na budowg nieruchomoS6, istnieje podstawa prawna do zbycia
temu dzier2awcy tej2e nieruchomoSci. Natomiast w trzecim przypadku, kt6ry jest teraz omawiany,
takiclr element6w nie mozemy znale1c. PragnE podkreSlii: Pan Przewodnicz4cy m6wi: ,,umowa
dzieraawy". Ona jest tylko nazwana umowe dzier2avnry. Przewodniczqey powoluje siE na art. 37 ust.
3. kt6ry obowi4zuje wszystkich. Mozna zby(, w drodze bezprzetargowej, kt6ry jest wyj4tkiem
od zasady. gdzie zbywa sig nieruchomoSci w drodze przetargu - tak ustawodawca postanowil. Zeby
byia przejrzystoSc Zycia gospodarczego, Zeby byla przejrzystoic 2ycia publicznego. M6wi. 2e mo2na
zby( dan4 nieruchomoSi w drodze bezprzetargowej, ale jedynie w takich sytuacjach, gdy
nicruchonroSi zostala oddana na podstawie umowy dzierZawry, umowa dzierZav,ry musi byi zawarla
na co na.imnie.j 10 lat. i zostala ona zabudowana na podstawie pozwolenia na budowE.
-[-u 

s4 trzy elementy.
Ljmowa dzierzawy: fakt, 2e byly odno6nie tej nieruchomoSci dwie umowy i uchwaly. Pierwsza
to byla Lrmowa najmu - to byia prawidlowa umowa, prawidiowo byia nazwana umowq najmu. Potem,

.iuk przepisy sig zmienily i zostal znowelizowany art. 37 ust. 3 ustawy o gospodarce
nieruchomoSciami - trudno teraz powiedziec na czyj wniosek - dokonano zmiany uchwaly, ze to nie

.jest umowa najmu, tylko umowa dzier2av'ry. ProszE Paristwa. .Iest cz1'telne i jasne, co to jest umowa
najmu, co to jest umowa dzierzary. Ja tlumaczylem na komisjach. Student ptawa, po zdaniu
egzanrinu zprawa cywilnego potrafi odr62ni6 umowQ najmu od umowy dzierlav,ry. Zeby nie byc
goloslownym w tej2e materii pozwolg sobie zacytowa6 tezg wyroku S4dy Apelacyjnego - jest ich
sporo - 223 marca 2007 roku: mimo okrellenia umowy, jako umowy dzierzawy, brak zapis1w w jej
tre,fci pruwa pozwanej do pobierania po2ytk6w, ktdre ma .fundamentalne znaczenie dla umowy
clzierzuwy, czym w istotny sposdb r6zni jq od umowy najmu, przesqdza o innej nii nadana przez
strony ku,uli/ikctcli stosunku prawnego. Tenze wyrok idealnie pasuje do naszej sytuacji, ktorq tutaj
omawiamy. Jest to ponad wszelk4 w4tpliwoSd umowa najmu. Blgdna nazwa umowy nie moze
skutkowac ujemnymi jakimikolwiek konsekwencjami i nie mo2e byi taka sytuacja, 2e przepisy
uchwal czy um6w dostosowuje siq tylko do tego, zeby spelniai pewne kryteria ustawowe. Jest
to swoisty rodzaj bezprawia.
Drugi element istotny, kt6ry musi byc zawarty w tej2e umowie, to jest 10 lat - to spelnia.
Musi b),i zabudowana na podstawie pozwolenia na budowe: co to jest pozwolenie na budowE, jak
to musi byi zabudowane - okreSla Prawo budowlane. W tym konkretnym przypadku Pan Bogdan
Bolwiirski nie zabudowal, on j4 rozbudowal, zmodernizowal. Ustawodawca wymaga, by do nabycia
takie.f wlasnoSci bez przetargu, zabudowad jq od podstaw, od fundament6w, i miei pozwolenie na
budowg. Na poparcie mojej tezy mogp zacytowat dostgpne wyjaSnienia zawarte w LEX-ie -

programie prawnym dostEpnym dla wszystkich, kt6rzy sig w jakikolwiek spos6b interesuj4 prawem:



mowi. ze ratio legis tego przepisu nale?y tak rozumiec, 2e to musi by6 zabudowa od podstaw,
od pocz4tku, a nie rozbudowa.
Przykro mi, Pani Przewodniczqcy,ja takiej uchwaly nie mogE zaakceptowa(. Ja mam swoje racje
i trudno mie6 do mnie pretensje, ze ja mySlg. Do material6w sq dol4czone dwie opinie. Nie wiem,
j akie pytania kto z.adal. j ak przedstawil stan faktyczny . Ludzie maj q to do siebie, 2e przedstawiaj 4 tak
stan faktycznl iak rri,razaiq. zeby dobra odpowied2 byla. Ja stan faktyczny znam dobrze, zresztq
ta opinia clrr,rga z Krakuwa .jest bardzo wywaZona. wida6, ze ktoS rozs4dnie to pisal i nie udziela

.iednoznacznej odpowiedzi, tylko bardzo og6lnie, 2e to moZna sprzeda6. Kto6, kto pisal tq opiniE
waayl kalde slowo i tak m6gl napisa6.

PrzewodniczEcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz powredzial, 2e umowa w samym tytule
zawiera pojEcie ,,umowa dzier2av,ry". Zeby do zawarcia takiej umowy doszlo w 2006 roku 6wczesna
Rada Miejska podjEla stosown4 uchwalg. Ta uchwala na pewno znalazla siQ w Urzgdzie
Wojew6dzkim i nic nie wiadomo o tym, Zeby zostaLa uchylona. Skoro uchwala obowi4zuje, na jej
podstawie zostala sporzqdzona umowa. Przewodniczqcy nie podziela poglqdu radcy, ze to jest umowa
najmu. Pod wzglEdem prawnym spelnia wymogi. Pan Blaszkiewicz nie wie, na jakiej podstawie
i sk4d Pan Zagala twierdzi, 2e jest to rozbudowa. Skoro siE odwolujemy do LEX-a: ilekrot
yt przepisach .jest mowa o budowie, naleiy przez to rozumiet wykonlnuanie obiektu budowlanego
w okreilonym miejscu, a takie odbudowq, rozbudowq, nadbudowq obiektu budowlanego. Dyskusja
chyba nie polega na tym, zebySmy siq przekonywali, co m6wi prawo. ,,Ja nie mam tyle czasu,Zeby
Sledzic wyroki. bo byc moze znalazlbym zupelnie niekorzystny dla Pafiskiej opinii wyrok". Stawiamy
sprawQ na forum sesji Rady Miejskiej i chyba dla nikogo nie ulega w4tpliwoSci, 2e Rada Miejska ma
kompetenc.je gtosowac nad projektem takiej uchwaly.

Radca Prawny Urzgdu Miejskiego Wieslaw Zagala przekazal Przewodnicz4cemu Rady
wyroki celem zapoznania siq m6wi4 ze nie chce tego komentowai. Dodal, ze s4osoby, kt6re mySl4
a s4 takie. kt6re wykonuj4 polecenia.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e w dniu wczorajszym
na sesji Rady Powiatu .lEdrzejowskiego byla podobna sytuacja, pod wzglEdem prawnym prawie taka
sama. Chodzi obezprzetargowq sprzeda| stacji dializ. Rada Powiatu podjgla tak4uchwaiE.

Radny Kazimierz Michalski powiedzial,2e uczestniczyl wczoraj w sesji Rady Powiatu.
Ta sytuacja jest zupelnie inna. Jeileli chodzi o uchwalE Rady Powratu, dzialka zostala zabudowana
od podstaw. Sytuacja jest zupelnie inna.

Przewodnicz4cy Rady zwrocil uwagQ, t2 chodzi o moZliwoSd prawn4 czyh molliwoSc
glosowania przez radq nad projektem uchwaly, a wiqc sytuacja prawna jest taka sama.

Wiqcej uwag nie zgloszono.

W i ceprzewodni cz4ca Rady Maria Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
Za
Przeciw
Wstrzyrnalo siq

Uchwala w sprawie
zabudowanej nieruchomoSci
nie zostala podjpta.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo

5
l 1
2

wyra2enia zgody na
komunalnej polo2onej

sprzedai w drodze bezprzetargowej
w Jgdrzejowie przy ulicy KoScielnej

Rady Waclaw Kqdra odczytaN uzasadnienie do projektu uchwaly.

Rady Maria Barafrska o dczytala proj ekt uchwaly.

udzial 18 radnych.



Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwaiE nr VIII/63/11 w sprawie przeznaczenra
do sprzeda2y w drodze przelargu nieruchomoSci komunalnej, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzyn-ralo siq - 0
/Ucliwala nr VIll () i i I w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr YIIIl64lll w sprawie przeznaczenia

do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastEpuj4cq iloSciq glos6w:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo sig - 0
/tlclrw'ala nr YllIl64lll w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad.  10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafrska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr VIII/65/11 w sprawie zatwierdzema

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania zwykonania budzetu miasta i gminy JEdrzejow
z.a2010 rok. nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:
7lt - 18
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Ljclrwala nr VIII/65/ll w zalaczeniu do protokoiu/.

A d .  l l .
Burmistrz Miasta Jqdrzejowa Marcin Piszczek odczytal:

t LjchwalE nr 46lll20l1 VIII Skladu Orzekaj4cego Regionalnej lzby Obrachunkowej
w Kielcach z dma 22 kwietnia 2011 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania
budzetu miasta i gminy Jgdrzej6w za 2010 rok wraz z informacjq o stanie mienia
i objaSnieniami;

'/ 
Uchwalq nr 771112011 VIII Skladu Orzekaj4cego Regionalnej lzby Obrachunkowej
wKielcach z dma 7 czerwca 2011 roku dotyczqcq opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej
w sprawie absolutorium lw zalqczeniu do protokotr-r/.

Przewodrriczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Krzysztof Majchrzak
odczytal wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnta I czerwca 2011 roku
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa lw zal4czeniu do protokolu/.

Przer,vodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz zapytal,jak zostala podzielona rezerwa
buclzetowa; na .i akie naj wiqksze zadania.



Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e podzial rezerwy budzetowej w du2ej mierze
pokrywa siE z wydatkami realizowanymi w ramach budzetu. Najwigksze zadaniato:

Srodkow zewngtrznych,

elektrycznel r creplnej.
Wiqcej pytari nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczS4a\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Llrvag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barairska odczylata projekt uchwaly.
LJrvag nie zgtoszono.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
Rada Mieiska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr VIII/66/11 w sprawie udzielenia

Burmistrzowi Miasta .TEdrzejowa absolutorium za2010 rok, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:
7.a - 19
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrwala nrYIIIl66lIl w zalqczeniu do protokolu/.

Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Marcin Prszczek podzigkowal zaudzielenie absolutorium.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1120 oglosil przerwQ trwaj4ca
t1o godziny 1200.

Ad .  12 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz zap7lal, ezy zachodzi koniecznoSi

czytania obszernego uzasadnienia. Wobec braku sprzeciwu kontynuowano obrady.
WiceprzewodniczEca Rady Maria Baranska zapytala, czy zostaly usuniEte btEdy, ktore byly

poprzednio w treSci projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze co do mery'toryki uwzglqdniono uwagQ radnego

Kota, dotyczEcE zakwalifikowania w dw6ch miejscach w spos6b odmienny tych samych grunt6w.
Blqdy techniczne zostaly poprawione. Procedura wydluzyla siq, poniewaZ w trakcie doszly kolejne
wnioski i kolejne wyloZenie.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
WiceprzewodniczEca Rady Maria Barariska odczytaLa projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial17 radnych.
Rada Mieiska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr YIII167111 w sprawie uchwalenia Studium

uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzej6w, nastqpuj4c4
iloSci4 glos6w:
7,a - 17
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Ljchwala rtr Yllll6T lll w zalaczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kqdra odcz54al uzasadnienie do projektu uchwaly.



Radny Teodor Kot przypomnial, 2e Gmina Jgdrzej6w jest czlonkiem trzech stowarzyszef
i dw6ch zwiqzkow migdzygminnych. Teraz nastqpne stowarzyszenie. Trzeba placi6 sktadki
czlonkowskie. Radny chcialby wiedzie6, w jakiej wysokoSci.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze w kaZdym zwr4zku czy stowarzyszeniu jest
stawka okreSlona uchwal4 tego zwtqzku. Nie robilby tego, gdyby nie mial przekonania, ze to jest
warloSciowe clla gniinv Gmina Jqdrzejow w tej chwili nie zasiada w Zadnym wojew6dzkim
przedstawicielstu'ie samorzEd6w terytorialnych. Pewne rzeazy dziejqsig poza naszEgmin4, a szkoda.
Przejeldlajqc granicg wojew6dztw Malopolskiego i SwiEtokrzyskiego widac nowe znaki
infbnnacy.jne. kt6re robi ROT. JEdrzej6w bqdzie mial tylko jeden znak dzigki Starostwu
Pow'iatowen-rr-r. Takich przykladow jest wiele: od konferencji, poprzez szkolenia, imprezy targowe,
wspolne u'ydawnictwa. To jest wartoSciowe i wiaSciwe. To ROT na swoich barkach d2wigal
wspolnie ze starostwem powolanie punktu informacji turystycznej z vnrykorzystaniem Srodk6w
zewnQtrznych. Szkoda by bylo, gdyby Jgdrzej6w siE nie promowal za poSrednictwem przedstawiciela
woiew6dzkiego, jakim jest wlaSnie Regionalna Organizacja Turystyczna. Nad pozostalymi
stowarzyszeniami trzeba sig zastanowid. JeZeli chodzi o wojewodzkie przedstawicielstwa Burmistrz
bEdzie namawial, aby tam wr6ci6, po to, aby pewne rzeczy nie dzialy siE za plecami, aby mied wpiyw
na nie, byc informowanym na bie24co i korzysta6 ztego.

Radny Waclaw Kgdra uwa?a,2e kahdy samorz4d ma w zakresie swoich obowi4zk6w pewne
cele. Zadanie, o kt6rym mowa, to zadanie sejmiku wojew6dztwa. Radny prosi, aby po roku
dzialalnoSci radni otrzymali sprawozdanie na temat osi4gnigtych efekt6w.

Burmistrz Marcin Piszczek zaproponowal, aby to byl koniec przysziego roku.
Wiqcej uwag nie zgioszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial18 radnych.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr VIII/68/11 w sprawie przyst4pienia Miasta

iCirniny Jqdrzej6w do Regionalnej Organizacji Turystycznej Wojew6dztwa Swiqtokrzyskiego,
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
7.a - 18
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/llcliwaia nr VIII/68/ll w zalqczeniu do protokolt/.

Ad.  14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odcz54al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i ceprzewodn i cz4ca Rady Maria Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziElo udzial l7 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr VIII/69/11 w sprawie okreslenia

tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zaJec dla dyrektor6w, wicedyrektor6w oraz
nauczycieli pelni4cych obowi4zki w ich zastEpstwie, ustalenia tygodniowego obowiqzkowego
wymiaru godzin zajEi nauczycieli realizuj4cych w ramach stosunku pracy obowi4zki okreSlone dla
stanowisk o r6znym tygodniowym obowi4zkowym wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego
obowi4zkowego wymiaru godzin zaJe1 pedagog6w, psycholog6w, logoped6w w plac6wkach
oSwiatowych prowadzonych przez Gminp Jqdrzej6w, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

_ 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/LJchwata nr YlIll69lll w zalqczeniu do protokolu/.

Za



Ad.  15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wi ceprzewodniczqca Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
\\/ glosou irir iLi n'ziElo udziaL 1 8 radnych.
Rada Mie.lska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr YIII170l11 w sprawie zmian w budZecie

miasta i grniny na20l1 rok, nastgpuj4cqilo6ci4glos6w:
L a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr Yllll7lll7 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  16.
Rozpatrzenie wynikdw przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjnq Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie, kontroli Gminnego Zespolu Obslugi Szkdl i Przedszkoli pod kqtem dowozu dzieci do
szkdl.

Radny Teodor Kot zapytal. z czego wynikalo to,2e bylo przeprowadzone wiqcej ni2 jeden
przctarg.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze postEpowania przetargowe nie dochodzily
do skutkr,r. Kwoty, kt6re byiy zabezpieczone w budZecie okazywaly sig za male na to, 2eby mozna
b.vlo rozstrzygnEc przel"arg na caly rok szkolny. Dlatego byl oglaszany przetarg tylko do grudnia,
a p6zniej na kolejne 6 miesiEcy. To sig zdarzylojeden raz. Pierwsze kwoty w przetargu wynosily 8,9 -
9.1 z.l za 1 km. Po uniewaznieniu i informacjr,2e zaczniemy kupowa6 autokary, przy kolejnym
przetargu kwoty wynosily okolo 7 zl. Jest to duza r6znica. Tu wida6, 2e mohe trzeba mySle6 o tych
autokarach.
Wipcej uwag nie zgloszono.

Ad.  17.
P rzyj pcie w nios kdw p o ko ntro Iny c h.

WNIOSEK I .
Przeprowadzac jeden przetarg na dow6z dzieci na rok szkolny.

WNIOSE.K II"
W celu zmniejszenia kosztow dowozu dzieci do szk6l zakupic autobus szkoln)' na potrzeb), dowozu
clzieci. Zakr,rpu dokonai w formie leasingu lub innei formie najbardziej kor4'stnej dla budzetu smin)'.

Uwag nie zgloszono.
Wnioski pokontrolne zosta$ przyjpte.

Ad.  18.
Radnu Janinct Szreniawa poinJbrmowala, ie w 2009 roku skladala interpelacjq o doiwietlenie lqcznika ulic Ogrodowej
iJanu Pawla II. Dostalu odpowiedl, 2e trzeba zrobit projekt i uzyskat pozwolenie na budowq. Radna pyta, kto o ten
pro.jekt i o ponuolenie na budowq mawystqpit. Tam jest bardzo niebezpiecznie. Przyje2dza mlodziei na wakacje, pije tan
i narkotyzuje siq - bylo to nawet opisane w prasie.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze o projekt i pozwolenie na budowE wystEpuje
inwestor. Aby Gmina mogia zleci(, wykonanie projektu musi miei zabezpieczone Srodki na ten cel.

Rutlnu,lanina S:reniuv'a prosi, aby Bttmistrz zainteresowal siq parkien 700 Lecia. Dzieci narzekajq na brudne lay,,ki i
nu hrud w purku. N ie ma monitoringu w parku, a prawie w kazdq sobotq sq tam wesela.
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Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e to nie jest interpelacja ani zapytanie. Stwierdzenie,
2e ZUK nie sprz4ta i jest brudno w parku jako interpelacja powinno brzmrec rnaczej.

Kierownik Z\JK Pan Andrzej W6jcik powiedzial, 2e zaklad sprzqta w ramach posiadanych
Srodkow. .lest problem, poniewa2 sqtam Smieci z gospodarstw domowych. Zainstalowane kosze maj4
specjalne zamkniEcia, ale sq otwierane. Byi mo2e robiq to osoby szukaj4ce puszek po piwie. Zaklad
sprz4ta o rvie lc n iqccj niz wynika z dotacji - codziennie. Sq dni, kiedy Smieci jest bardzo duZo
i o godzinie piqtnastc.l nie ma Sladu po porannym sprz4taniu. W soboty s4 dyZury.

Rudnu,/uninu Szreniavva powiedziala, ,e ostatnio ukazal siq arQkul na temat bezpieczeitstwa, Ksiqdza Dziekana Jerzego
Siu,ca pod tytulem ,,Gdzie.iest Policja, gdzie jest Stra2 Miejska". Dziekanowi nie raz robili krzywdq: rozebrali ogrodzenie,
pon1vc inal i kahle na scenie. Byl okres, 2e chlopcy kupili sobie poloneza, postawili u ksiqdza przed samcl brantq do koiciola

iu;ieczortrmi tum pili, o piiani zaczepiali mlodzie|. Po interwencjach radnej Stra2 Miejska odnalazla wlaiciciela. Radnct

t(v)u.il. :e tuk nie moie dalej byt; bezpieczeitstwo jest najwa2niejsze i powinni siq w.s:yscy za to wziclt. Radna .iesl
v,Kottti.sji Bud:etu i prosila, zeby wiqcej rozmawiat na temat porzqdku i bezpieczefistwa, bo to jesl dla nctszego miasta
burtlzo \razne.

Bunnistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e nie wie, jakie jest pytanie. Moze sig domySlai,
ze chodzi o kwestie bezpreczenstwa. Plac koScielny to wlasnoSi koSciola i tam nie bqdzie sluZby
stale.j. Mozna m6wic tylko o zwigkszeniu liczby patroli w pobli2u. Zasada jest taka, 2e ieheli
u'laSciciel terenu widzi. ze coS siE dzieje, to interweniuje. Po artykule byla tam Policja i Straz Miejska;
wczeSnie.j takie interwencje do Strazy Miejskiej nie dotarly; Komendant Policji nie potwierdza,
ze interwencje byly na Policji. Na tym terenie bEdq wzmozone patrole.

Rudno Joninu Szreniawa poinJbrmowala, 2e radni dostali ofertq na lato. Nie ma ani jednego punktu dotyczqcego
untfiteatru. MlocJzie2 siq domaga dyskotek. Dlaczego nie mo1na czegoi dla tej mlodzieiy zrobic, tylkowszystko jest robione
v Domu Kultury?

Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial,2e imprezy opisywane jako imprezy w Domu Kultury
rnaj4 miejsce r6wniez na terenie amfiteatru, czyli sceny letniej nieopodal. Innego amfiteatru nie ma.
Na terenie parku 700 * Lecia jest przygotowane miejsce, gdzie dora2nie odbywaj4 siE imprezy. Po to
za ciqzkie pieni4dze zostala wybudowana letnia scena pod Domem Kultury z blisko 500 miejscami,
zeby te imprezy odbywaly sig tutaj. Radna m6wi, 2enic sig nie dzieje. W dniach 18 - 19 czerwca
goScilo u' Jgdrze.iowie 400 os6b z calej Polski na I festiwalu salsy. Byla to niesamowita impreza
z pokazami mistrzow Polski, Europy i Swiata. Gro os6b, to byli uczestnicy warsztat6w, a nie
rrrieszkaficy Jqdrzejowa. chocia2 kampania promocyjnabyla na terenie calego miasta. Takie tzeczy nre
zdarz.a.iqsiE czEsto. Jest planowana kolejna akcja: Letnia scena muzyczna.

Rotln-t' Robert Kruk w zwicgku z trwajqcym remontem ul. Przypkowskiego zapytal, czy Burmistrz ma jakqi koncepcjq
:ugt.t.spodarrn'unia parku i sht,eru pomipdzy ul. G6rnc1 a Dygasirtskiego.
Rutlny Aclum Cza.lor w zwiqzku z remontem ul. Przypkowskiego powiedzial, 2e odcinek przechodzqry przez tory do ul.
O6rnej :ostaje ,.bezpaitski". Radny pyta, czy nie mo2na przy okazji remontu zrobit na tym odcinku krawq2nika i chodnika,
c h oc i ai po.j ednej stron ie.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, Ze zlolono pro6bq do UrzEdu Wojew6dzkiego
o przyznanie Srodk6w na budowg miasteczka ruchu drogowego w kwocie 270 000 zl. Wedlug
wstEpnych informacji brane s4 pod uwagQ dwie lokalizacje; JEdrzejow i Starachowice. Je2eli udaloby
siq dostai te pieni4dze. to sporo tam bgdzie zrobione. Na razie jest etap korespondencji z UrzEdem
Woj ew6dzkim; czy siq to uda - zawcze1nie twierdzii.

Rudny Gr:egorz Kulmierz pctprosil o zamontov)anie w Szkole Podstawowej w Skroniowie tablic do gry w koszyk6wkq. Tanr
.\(l postumen0', ctlc sture tablice byly zardzewiale.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze ostatnio rozmawial z Presem, kt6ry powiedzial, ze
sami zdjgli te tablice i ze maj4 je montowai. Burmistrz wyjaSni, czy Zryw bqdzie to montowal, czy
zostanie to no stronie Urzedu.

Rudny ll'larek Zygan v, zwiqzktt z remontem zabytkowego budynku naprzeciw [Jrzqdu Miejskiego zapytal, cz),sqmo2liv,olci
y,pl.l:wtr .e slrony Urzqdu bqd!, innych urzqdriw na to, aby elewacja niala sw6.j stary ksztalt.
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Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e podjfl interwencjq w tej sprawie, mimo, 2e nie leZy

to w jego kompetencj ach. Zaj{ siq tym Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. WlaSciciel musi

zakohciy1 sprawy formalne dopiero bgdzie m6gl prowadzic prace.

Roclny Teodor Kot zapytal, czy ucla siq w tym roku zrealizowat zadanie ,,przebudowa zbiornika w Mnichowie". Radny

roznrctu,ia! . lt.LtL.()\t'rik(,nti Wvdzialu Rotniitwa; sqna etapie zbierania zgloszeit nawykonanie dokumentacji technicznej'

pr.ceclrrtt iest Llo.\L tlltrgtt Czy zadanie uda siq zrealizowat w tym roku? Mieszkaitcy po wiosennych roztopach sq

zalevr,tttti. .st1 podtapione u.iqciu wodne, szamba itd'

Bunnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e pieni4dze na ten cel s4 i wyrazil nadziejq,

Ze prace zostan4 rczpoczere w tym roku. Burmistrz dolozy wszelkich stara6, aby przynajmniej

podpisai LunowQ, kt'6ra bEdzie podstawq do uznania za Srodki niewygasaj qae z kofcem roku

budzetowego w przypadku, gdyby zadanie nie zostalo wykonane.

Ad .  19 .
Raciny 1'eodor Kot w imieniu nowo wybranych soltys6w poprosil, aby Burmistrz w okresie

I etnirn zorgani zow aI wyiazd integracyjny.
Radna Janina Sr."triu*u poinfo.-o*ala, 2e w poblizu przejScia przez tory w okolicy ul'

Zeronrskiego i Kopernika stoi p.siy dom. Przyj ezdlamlodziez, zostawia samochody idqna tory i tam

siedz4.
Burmistrz Marcin piszczekwyjaSnil, ze nie mo2na tam ustawic zakazu parkowania. Sprawq

Burnristrz przekaae Straay Miejskiej celem podjqcia interwencji.

Radna Janina Szreniawa zapytala, czy toty naleZ4pod gminE'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e tory s4 wlasnoSci4 PKP Oddzial

Gospodarowania NieruchomoSciami. Jesi podpisana umowa t|yczenia z lJrzqdem Miejskim

na orjcinek miEdzy Jgdrzejowem a Pit'rczowem. Majatek jest przekazany Ciuchci Ekspres Ponidzie.

W te.i chwili tocz4 siE rozmowy na temat przejgcia calego maj4tku na wlasnoS6. Niekt6re samorz4dy

chcq. aby tren maj4iek przejmowa6 w zalelnolci od poloZenia geograficznego. Gmina moze go

,vyktrzyity*,ai tylko na transporl zgodnie z ustawa o restrukturyzacji i prywatyzacii

przeclsiqbiorstwa panstwowego pod nazw4 Polskie Koleje Pat'rstwowe'' 
Radny Stanislaw Stradomski zwr6cil uwagq, Ze przez ul. Reymonta w dwoch miejscach

przechodz4 nieusuniEte torowiska.
Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e fragmenty torowisk przebiegaj4ce ptzez ulicA zostaly

usuniqte.

A d . 2 0 .
przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewi cz o godzinie !2as zamlrrf, obrady VIII sesji

Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Protokolowala
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